



Referat af bestyrelsesmøde den 17. august 2024 i DCU-Viborg

Mødedeltagere:

Hans Bækvang	HB	Dansk AutoCamperForening
Gert Melchiorsen	GM	Dansk AutoCamperForening
Jørgen Nielsen	JN	CamperVenner
Ebbe Lilliendal	EL	CamperVenner
Helmut Madsen	HM	DK-Autocam
Hans Jørgen Vad	HV	DK-Autocam
Lars Foged	LF	DCU
Per Frederiksen	PF	Webmaster
Anne Vibeke Isaksen	AI	DCU-afbud

Dagsorden:

1. Velkomst
 2. Opfølgning seneste bestyrelsesmøde og generalforsamling
 - o Justering af Moral og etik (JN)
 - o Skrivelse til campingpladser (JN og GM)
 - o Kørselsgodtgørelse delegerede på GF (JN)
 3. Aktuelle sager
 4. Oplæg til mediestrategi (EL og GM)
 5. Områdeambassadørtræf – planlægning
 6. Økonomistatus (JN)
 7. DK-Autocam ønsker at få reduceret deres bidrag til ACR pga. deres økonomi
-
4. Eventuelt
 5. Næste bestyrelsesmøde
-
1. Hans bød velkommen. Hans bad os om at sige til, hvis der var nogen, der kommer senere end det annoncerede i indbydelsen
 2. JN gav et oplæg på justeringen af folderen på dansk. PF vil tage kontakt med redaktøren med et oplæg, som bestyrelsen blev enige om. Det ekstra indlæg skal indsættes i den engelske og tyske version.
Der skal laves et oplæg til en skrivelse til landes campingpladser, som skal fremlægges på seminaret den 21. september. Alle campingpladser står på hjemmesiden Campingland.dk. Per tager kontakt med Campingland.
Det bliver fra dagsdato de enkelte foreninger, der skal betale kørsel til de delegerede på generalforsamlingen.
 3. Der har været kontakt med Jammerbugt kommune.
HM vil lave et oplæg til en skrivelse til vejdirektoratet ang. tømmesteder på motorveje i Danmark.

Keld Olsen har lavet en skrivelse til Århus kommune vedr. parkering på de offentlige parkeringspladser.

HB vil gerne se på strategien overfor den stigende autocamperturisme i Danmark samt lave et oplæg.

Der har igennem sommeren været en del skrivelser ang. autocamperturismen, hvor vi har været til stede med svarskrivelser og pressemeddelelser.

Der vil blive taget kontakt til Landdistrikternes Fællesråd for at klæde dem bedre på til udvalgsarbejdet ang. evt. ændring af campingreglementet. EL blev bedt om at kontakte formanden Steffen Damsgaard.

4. EL og GM har lavet et oplæg til mediestrategi. De enkelte punkter blev gennemgået og der blev lagt en fremtidig politik. Der vil blive lavet en standart, som kan bruges ved fremtidige henvendelser og indlæg i medierne. PF og EL taler sammen om indlæg på hjemmesiden. PF kommer med i gruppen info@acr.dk.
5. Der deltager 8 ambassadører, der ikke deltager i seminaret Da der er halvdelen af vores områdeambassadører, der ikke deltager i seminaret, skal det tages op til overvejelse, om vi skal lave seminar næste år. Ægtefællerne må gerne deltage som lyttere
6. JN fremlagde perioderegnskab, som blev gennemgået.
7. DK-AutoCam havde bedt om ikke at betale for den bannerreklame kr. 2.500, som er en del af årskontingentet. Efter at have set foreningens budget for 2024, hvor denne post var opført, vil vi bede foreningen om at betale det skyldige beløb. HM og HJV meddeler sig inhabil under dette punkt.
8. intet
9. Fredag den 1. november i Fredericia kl. 10.00

Referent
Jørgen Nielsen